

Title (en)
Label for a packaging body and packaging

Title (de)
Etikett für einen Verpackungskörper und Verpackung

Title (fr)
Étiquette pour un corps d'emballage et emballage

Publication
EP 2700590 A1 20140226 (DE)

Application
EP 12181498 A 20120823

Priority
EP 12181498 A 20120823

Abstract (en)
The label (20) has a base label part (21) coated with adhesive in lower adhesive regions and lateral adhesive regions (24, 222). The lateral adhesive regions are connected with multiple-crease regions (23) in a label-near layer (41), a connection layer (43) and a weakening-line-near section (46). A middle label region between the multiple-crease regions is coated with the adhesive for adhering the middle label region of the base label part to material of a packing body as in the lateral adhesive regions. An opening tab is coated with removable adhesive and provided in upper label regions.

Abstract (de)
Ein Etikett (20) für einen Verpackungskörper (110; 120), insbesondere eine Beutelverpackung aus Papier, Karton oder Kunststoffolie, ist für ein, insbesondere riesel- oder schüttfähiges, Produkt vorgesehen, welches durch eine seitlich aufklappbare Entnahmeöffnung (130) entnehmbar ist. Dabei ist das Etikett (20) ein in einem unteren Klebebereich und in zwei seitlichen Klebereichen (24, 222) mit einem ersten Klebstoff beschichtetes Basisetikett (21) unterteilt und die beiden seitlichen Klebereiche (24, 222) verfügen jeweils über einen Mehrfachfalzbereich (23) aus mindestens drei Lagen (41, 43, 46). Dabei ist ein mittlerer Etikettbereich (54) zwischen dem Mehrfachfalzbereich (23) ebenfalls mit dem ersten Klebstoff zum Anhaften des mittleren Bereichs (110) des Basisetiketts (21) an dem Material des Verpackungskörpers (110; 120) in gleicher Weise wie die seitlichen Klebereiche (24, 222) beschichtet.

IPC 8 full level
B65D 75/58 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 75/5838 (2013.01); **B65D 75/5877** (2013.01)

Citation (applicant)
• WO 0210026 A1 20020207 - MCKENNA S JOSEPH [US], et al
• EP 1306309 B1 20050406 - RONDO AG [CH]
• DE 4425207 A1 19960118 - ROVEMA GMBH [DE]

Citation (search report)
• [YD] WO 0210026 A1 20020207 - MCKENNA S JOSEPH [US], et al
• [Y] WO 2004087527 A1 20041014 - ICA SPA [IT], et al

Cited by
US2018037369A1; GB2523649A; GB2523649B; US9499306B2

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2700590 A1 20140226

DOCDB simple family (application)
EP 12181498 A 20120823